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Abstract (en)
[origin: WO2015176882A1] The invention concerns an angle ring connection, that can be dismantled, for sealing the connection between a valve
and a turbine housing, wherein a first threaded ring (26) and a second threaded ring (30) are used, being designed, with outer threading on the
valve diffusor (10), such that detachment of the second threaded ring (30) releases an L-ring, having a seal between the inner housing (3) and a
valve diffusor (10).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine demontierbare Winkelringverbindung zur Dichtung der Verbindung zwischen einem Ventil und einem Turbinengehäuse,
wobei ein erster Gewindering (26) und ein zweiter Gewindering (30) verwendet wird, der über Außengewinde im Ventildiffusor (10) derart
ausgebildet ist, dass durch ein Lösen des zweiten Gewinderings (30) ein L-Ring freigelegt wird, der eine Dichtung aufweist zwischen dem
Innengehäuse (3) und einem Ventildiffusor (10).
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